
Radny Rady Miasta Gliwice                                                        Gliwice, dnia 01.07.2025 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

 

 

Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska - Budka 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. stanu i czystości naszego miasta.  

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

z niepokojem odnotowuje fakt, że nasze miasto jest notorycznie brudne, śmieci są 

widoczne na ulicach, chodnikach czy też trawnikach i placach.  

Posiada Pani wszystkie niezbędne narzędzia do tego, żeby nasze miasto było czyste,  

a niestety jest brudne! 

Mając na uwadze powyższe, wnioskuje o podjęcie pilnych działań mających na celu 

zapewnienie czystego miasta i proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania:  

1. Dlaczego nasze miasto jest brudne?  

2. W czym tkwi problem?  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski  

 

          


